
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

42. Týždeň 

Pondelok 14.10. : 

V pondelok pracovníci VPP začali s kálaním dreva za obecným úradom, 

ktoré tam zostalo a bolo to treba spraviť a bolo na to vhodné aj 

počasie. V škole bolo potrebné popíliť drevo na kúrenie. Jeden 

pracovník benzínovým fukárom pozametal lístie pri kostole.  

V pondelok som mal hneď ráno poradu s pracovníčkami obecného 

úradu ohľadom aktuálnych tém na začínajúci týždeň.  

Po porade som mal telefonické stretnutie s poslankyňou OZ pani 

Erikou Lahutovou. Preberali sme mnohé témy, ktoré chcela pani 

poslankyňa prebrať osobne. Na tomto stretnutí sa okrem iného dá 

pekne preukázať to, že kto sa chce so mnou stretnúť, sa určite aj 

stretne. Aj keď možno k stretnutiu nemusí prísť hneď, ale keď sa chce, 

tak to ide. V každom prípade je to aj poznámka ku poslednému 

zasadnutiu obecného zastupiteľstva, kde som často počúval že chýba 

komunikácia s mojou osobou. Druhá vec, ktorá vyplynula zo stretnutia 

a veľmi ma mrzí, je to, že sa pri „vášnivej“ komunikácii záverom 

zasadnutia pani poslankyňa nedostala ku slovu, aj keď sa viackrát 

hlásila, tak ako sa to má aj podľa nášho rokovacieho poriadku. 

V každom prípade som sa vnútorne zaviazal, že si dám viac pozor na 

postupnosť dávania slova diskutujúcim na obecnom zastupiteľstve tak, 

aby dostal každý slovo, keď sa riadne hlási.    

V pondelok som mal aj telefonát s jedným naším spoluobčanom 

ohľadom pozemku pri futbalovom ihrisku a jeho ďalšieho využitia.    

Poobede som mal stretnutie s poslancom Jaroslavom Pagáčom, ktorý 

ma upozornil na zanesený jarok na hornom konci pri budove starej 

školy. Hneď som volal správcovi cestnej komunikácie a upozornil ho na 

daný problém.  

Neskôr som mal dva väčšie telefonáty. Prvý telefonát bol s riaditeľom 

Technických služieb mesta TR ohľadom nového dodávateľa 



spracovania separovaného zberu. Tento obchodný partner je pre nás 

podstatný len preto, že má zmluvu s vývozcom separovaného zberu 

(Technické služby Turčianske Teplice) a je to zákonná povinnosť obce. 

Pre obec sa nič nemení a separovaný zber, tak ako ho poznáme bude 

bez zmeny a navyše za túto zmenu dostaneme zadarmo nejaké žlté 

kontajnery na separovaný zber do obce.  

Druhý telefonát som mal s pracovníkom firmy Kinet, ktorá pri montáži 

internetu do obecného domu poškodila pripojenie elektrickej energie. 

Dohodli sme sa na kompenzácii na nové pripojenie, ktoré nahradí 

dočasné pripojenie, ktoré sa podarilo spraviť po ostatnom skrate.  

 

Utorok 15.10. : 

 

V utorok pracovníci VPP pokračovali s kálaním dreva za obecným 

úradom. 

Doobeda som mal stretnutie pri futbalovom ihrisku s ohľadom na 

pondelkový telefonát. Stretli sme sa s majiteľom pozemku, ktorý chce 

prenájom časti obecného pozemku, aby mal prístup ku svojmu 

pozemku z cesty. S ohľadom na garáž, ktorú tam majú poľovníci 

z miestneho združenia sme sa dohodli, že sa garáž presunie ku 

existujúcemu vagónu a priestor sa trošku skrášli a bude funkčne 

spojený. Toto riešenie sme hľadali spoločne aj s komisiou životného 

prostredia a navrhovali sme ho ako najlepšie riešenie pre všetkých aj 

na obecnom zastupiteľstve. Samotný presun sa udeje až na jar a celý 

ho zaplatí žiadateľ a prítomný bude samozrejme aj zástupca 

poľovníckeho združenia.  

Poobede som bol zaniesť projektovú dokumentáciu na multifunkčné 

ihrisko v strede obce. Stavebné povolenie si sami sebe nemôžeme 

schváliť a preto nám bol určený stavebný úrad obec Turček. Z Turčeka 

som sa presunul do Turčianskych Teplíc na stretnutie s riaditeľom 

firmy Natur Pack, ktorá bude našim novým zmluvným partnerom pri 



problematike odvozu separovaného zberu v obci. Mali sme dlhý 

rozhovor ohľadom aj histórie a samozrejme našich povinnosti, najmä 

ku Technický službám Turčianske Teplice. Bol to veľmi hodnotný 

rozhovor a celú túto zmenu som neinicioval ja, ale bola to iniciatíva 

našej zberovky. Na stretnutí sme sa rozprávali aj o cene za zvoz na 

druhý rok aj vzhľadom na nové zákonné povinností.  

Po návrate do obce som sa zastavil v dome smútku, kde sa konala 

brigáda na upratanie tohto priestoru. Chcem veľmi poďakovať 

všetkým, ktorí sa na tomto upratovaní podieľali a spojili sa pre dobrú 

vec.  

 

Streda 16.10: 

V stredu pracovníci VPP okrem iného pokračovali v kálaní dreva za 

obecným úradom. Neskoršie sa uskutočnil aj dovoz dreva do kotolne 

na obecnom úrade.  

Doobeda som mal na starosti okrem iného potrebnú administratívu 

obce.  

Po návrate z obeda som mal príjemné aj keď neplánované stretnutie 

s dôchodcami z obce Valča. Dôchodcov bolo skoro 20 a mali sme veľmi 

dlhú debatu o našej obci a jej histórii. Dôchodcovia boli na menšom 

„okruhu“ po Hornom Turci. Pre zaujímavosť, boli sme zastávka hneď 

po Turčeku, kde sa rozprávali aj s bývalou starostkou obce pani Oľgou 

Wagnerovou a po nás išli na návštevu Hornej Štubne.  

Poobede sme boli na dome smútku, kde sa odhalil katafalk od starej 

látky a riešili sme jeho ďalšie využitie a úpravu pre dôstojne konanie 

budúcich pohrebov.    

 

Štvrtok 17.10: 

Vo štvrtok som mal dovolenku ale aj tak mi telefón mnohokrát zvonil 

a riešili sme napríklad aj podklady pre Atlas obcí Turca. 



Piatok 18.10.: 

V piatok som bol doobeda v Turčianskych Tepliciach, kde som bol 

zaniesť podklady na spoločnom obecnom úrade. Cestou som vyzdvihol 

aj zásielku ktorá bola uložená v Z box – e  

V piatok som bol na cintoríne, kde som pozrel stav zaplnenosti 

kontajnera na odpad a bol skoro na dve tretiny zaplnený. Ako sa 

neskôr ukázalo, rýchlo sa zaplnil a museli sme konať aj cez víkend.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Slovo na záver: 

 

Nakoľko sa blíži Sviatok Všetkých svätých a Pamiatka zosnulých, veľa 

ľudí čistilo hroby a z toho bolo aj veľa odpadu. Ešte v piatok, keď som 

bol pozrieť na cintoríne, tak bol kontajner naplnený nie viac ako do 

polovice. V sobotu večer som videl, že je kontajner naplnený 

a v nedeľu som poprosil zamestnanca obce, aby v nedeľu ráno 

doniesol ďalší kontajner na cintorín. Podarilo sa a chcel by som týmto 

poďakovať obecnému zamestnancovi za ochotu prísť a pomôcť obci aj 

v nedeľu. 

Cez týždeň a to konkrétne vo štvrtok sa udiala ešte jedna vec, ktorá sa 

už zdala byť ukončená, ale nakoniec sa mi podarilo uspieť v odvolaní. 

Nejdem veľmi rozoberať o čo ide, nakoľko moje články čítajú aj osoby, 

ktoré nemajú zištné úmysly, ale pre všetkých len jedná všeobecná 

rada, nikdy nechváľ deň pred večerom.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     21.10.2024 


